
Referat af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Skovbakkevej. 

 
Sted: Afholdt på Skovbakkevej 61 hos Anette Schultz 

Tidspunkt: Mandag d.16/8 2010 
Til stede: Anette Nørskov Schultz, Hans Thiel, Jacob Bækby Hansen, 

Morten Andersen og Niels Yde. 
 

 
1. Grønt udvalg 

2. Økonomi 
3. Post og meddelelser 

4. Evenuelt 
 

Ad 1. 
Fællesarealet er blevet plantet til. 

Der er kommet mange positive tilbagemeldinger. 

 
Vejtræer: 

Der er en del vejtræer der skal rettes op.Nogle enkelte er ganske enkelt 
gået ud. 

 
 

En stille bøn fra grønt udvalg. 
Ved sidste arbejdsdag var der et meget dårligt fremmøde. 

Det er svært at holde området pænt når det kun er en lille flok der møder 
op. 

Det er den eneste måde vi kan holde arealerne pæne på med de midler vi 
har i foreningen. 

 
 

Ad 2. 

Alle husstande har indbetalt kontingent. 
Alle har fået penge tilbage i forbindelse med fradrag for forbedringer. 

 
Ad 3. 

Kommunen har lavet en principbeslutning om en cykelsti langs 
Røddingvej fra udmundingen af Skovbakkevej og til Gammel Ålborgvej. 

Grundet økonomi er man ikke nået længere. 
Fra bestyrelsens side rettes der henvendelse til teknisk udvalg på 

kommunen samt til initiativgruppen for at tilkendegive vores støtte til 
projektet.  

 
Ad 4. 

Næste år har foreningen 10 års jubilæum. 
Teltfest,band mv.kunne være en mulighed. 

 

 


